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Za kilka godzin nasz kraj wchodzi do strefy Schengen. To zapewne dobra wiadomość dla 

naszego kraju, a szczególnie dla tych, którzy mieszkają przy granicach zachodniej 

i południowej. Gorsza jednak dla mieszkańców obszarów przy granicy wschodniej, a więc 

granicy z Ukrainą i Białorusią, z tego powodu, iż na tych obszarach prowadzona jest 

działalność gospodarcza w zakresie handlu przygranicznego. Dlatego uważam, że ważną 

kwestią będzie śledzenie zmian zachodzących w ruchu przygranicznym oraz związanej z tym 

działalności gospodarczej, tak by pamiętać o zaniedbanym regionie naszego kraju. A więc 

wejście naszego kraju do strefy Schengen to dobra wiadomość, ale jednocześnie oznacza ono 

niepokój dla mieszkających przy wschodniej granicy Polski. 

 


